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(98/C 323/90) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0754/98

υποβολή: Angela Sierra González (GUE/NGL) προς την Επιτροπή

(18 Μαρτίου 1998)

Θέµα: Πρωτοβουλία τύπου REGIS υπέρ των άκρως αποµεµακρυσµένων περιφερειών στο πλαίσιο της Agenda
2000

H Agenda 2000 προβλέπει τη διατήρηση των άκρως αποµεµακρυσµένων περιφερειών ως περιφερειών του στόχου
1, ακόµη και αν αυτές υπερβαίνουν το 75% του µέσου κοινοτικού ΑΕΠ.

Ωστόσο, η Agenda 2000 αναφερόµενη σε «µείωση του αριθµού των κοινοτικών πρωτοβουλιών», εξαιρεί από τους
νέους στόχους την πρωτοβουλία REGIS για τις άκρως αποµεµακρυσµένες περιφέρειες, αντίθετα προς τα
προβλεπόµενα σε προηγούµενες περιόδους προγραµµατισµού. Óπως γνωρίζει η Επιτροπή, η πρωτοβουλία
REGIS είναι το δεύτερο σε σπουδαιότητα πρόγραµµα επενδύσεων στις Καναρίους Νήσους, µετά το λειτουργικό
πρόγραµµα για τις Καναρίους Νήσους του ΕΤΠΑ, και προσφέρει σηµαντικούς οικονοµικούς πόρους για την
τοπική ανάπτυξη και την προώθηση ανανεώσιµων πηγών ενέργειας, για να αναφερθούν ορισµένα µόνο
παραδείγµατα.

Εξάλλου, η ειδική µεταχείριση της οποίας τυγχάνουν οι άκρως αποµεµακρυσµένες περιφέρειες στη νέα Συνθήκη
του Áµστερνταµ, η οποία προβλέπει ειδικά µέτρα για τους «όρους πρόσβασης στους διαρθρωτικούς πόρους και
τα οριζόντια κοινοτικά προγράµµατα», καθιστά αναγκαία τη θέσπιση µιας ειδικής κοινοτικής πρωτοβουλίας για
τις εν λόγω περιφέρειες, κατά το πρότυπο της πρωτοβουλίας REGIS, όπως ίσχυε έως τώρα.

Θεωρεί η Επιτροπή αναγκαία την ένταξη στην προσεχή περίοδο προγραµµατισµού µιας κοινοτικής πρωτοβουλίας
για τις άκρως αποµεµακρυσµένες περιφέρειες, κατά το πρότυπο των REGIS I και REGIS II;

Με ποιό τρόπο έχει προβλέψει η Επιτροπή να αντισταθµίσει την ενδεχόµενη εξαφάνιση της πρωτοβουλίας
REGIS, έχοντας υπόψη τη σπουδαιότητα της χρηµατοδοτικής συνεισφοράς της για την οικονοµία και την
κοινωνία των Καναρίων Νήσων;

Απάντηση της κας Wulf-Mathies εξ ονόµατος της Επιτροπής

(21 Απριλίου 1998)

Η Επιτροπή προτίθεται να στρέψει την προσοχή της στις αποµακρυσµένες περιοχές. Στην πρότασή της για την
έκδοση νέων κανονισµών των διαρθρωτικών ταµείων της 18ης Μαρτίου 1998 (1), προβλέπει πράγµατι να
αφοµοιωθούν ειδικά οι περιοχές αυτές από το στόχο 1, αν και το εσωτερικό εγχώριο προϊόν τους ανά κάτοικο
είναι υψηλότερο από 75% του µέσου κοινοτικού όρου.

Óσον αφορά τα µέτρα που εφαρµόστηκαν µέχρι στιγµής στο πλαίσιο του REGIS I και REGIS IΙ, η Επιτροπή
προτίθεται να τα εντάξει στα προγράµµατα του στόχου 1, µε προοπτική τη θεµατική τους συγκέντρωση, τη
διαχειριστική και διοικητική απλοποίησή τους και τέλος τη µεγαλύτερη αποτελεσµατικότητα των µέτρων.

Óσον αφορά το ύψος της κοινοτικής ενίσχυσης, για τις άκρως αποµακρυσµένες περιοχές θα πρέπει να γίνει, όπως
και στις υπόλοιπες περιοχές που έχουν επιλεγεί για το στόχο 1, προσπάθεια συγκέντρωσης των πόρων του
προϋπολογισµού υπέρ του στόχου αυτού.

(1) έγγρ. COM(1998) 131

(98/C 323/91) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0762/98

υποβολή: Georg Jarzembowski (PPE) προς την Επιτροπή

(18 Μαρτίου 1998)

Θέµα: Μη εφαρµογή των απλοποιηµένων τελωνειακών διατυπώσεων στην Ελλάδα

Οι τελωνειακές αρχές της Ελλάδας αρνούνται, χωρίς συγκεκριµένο λόγο, να παράσχουν στις ναυτηλιακές
εταιρείες τη δυνατότητα διεκπεραίωσης εµπορευµάτων στους λιµένες του Πειραιά, της Θεσσαλονίκης και του
Ηρακλείου σύµφωνα µε την ονοµαζόµενη «απλοποιηµένη διαδικασία κοινοτικής διαµετακόµισης» κατ’ εφαρµογή
του άρθρου 448 του κανονισµού (ΕΟΚ) αριθ. 2454/93 (1).

Οι αρχές χαρακτήρισαν τους τρεις προαναφερόµενους λιµένες ως «ελεύθερες ζώνες» και κατά συνέπεια οι
εκφορτωτές που τους χρησιµοποιούν υποχρεούνται να τηρούν τις διατυπώσεις που αφορούν τις ελεύθερες ζώνες
και τούτο ανεξάρτητα από το κατά πόσο τα εµπορεύµατα µεταφέρονται σε εµπορευµατοκυβώτια. Οι διατυπώσεις
αυτές περιλαµβάνουν περίπου 15 φάσεις και κοστίζουν αρκετό χρόνο και χρήµα. Για το λόγο αυτό ερωτάται η
Επιτροπή:


